
ZAPISNIK 

15. seje Komisije za delo s članicami GZ Slovenska Bistrica, ki  je potekala dne 17.01.2012 ob 18.00 
uri v prostorih PGD Zgornja Bistrica. 

Prisotni: Anica Capl, Leonida Sobotič,  Marjana Furman, Romana Kunej, Danica Ačko, Sonja Ekart, 
Rup Pavla, Andreja Janžič, Jožica Pečovnik, Maja Motaln, Ivica Drozg in Ksenija Pristovnik. 

Predagani dnevni red: 

 
1. Otvoritev in pozdrav 
2. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje 
3. Pisno poročilo s posveta članic v Termah Zreče – Sobotič Leonida 
4. Pregled dela za preteklo leto 2011 
5. Plan dela za leto 2012 
6. Posvet članic na Podravski regiji 
7. Razno 

Ad 1 

Predsednica komisije za delo s čanicami GZ Slovenska Bistrica ga. Jožica Pečovnik pozdravi vse 
prisotne.  

Predsednica predlaga dnevni red 15. seje na katerega nima nihče pripomb. Za zapisnikarja predlaga 
Ksenijo Pristovnik. 

SKLEP ŠT.1 

Soglasno je potrjen predlagani dnevni red. 

SKLEP ŠT. 2 

Ugotovljena je sklepčnost. 

Ad 2 

Pregled zapisnika prejšnje 14.seje Komisije za delo s članicami GZ Slovenska Bistrica. Na zapisnik ni 
bilo pripomb. 

SKLEP ŠT 3 

Soglasno se je potrdil zapisnik 14. seje Komisije za delo s članicami GZ Slovenska Bistrica. 

Ad3  

V mesecu novembru 2011 sta se Sobotič Leonida z Mesarič Miro (PGD Laporje) udeležil Posveta 
članic v Termah Zreče. Sobotič Leonida je povedala, da so govorili o gasilskih uniformah, pri katerih 
ostaja ženska kravata ne ruta. V Fiesi bi se naj začel graditi center za gasilsko mladino, kar pa so na 
gorenjskem proti. Kar se pa tiče izobraževanj, če nimaš končane V.stopnje šolske  izobrazbe ne moreš 
opraviti izpita za častnika. Imeli so tudi operativne vaje. Omenjeno je tudi bilo, da posvet v prihodnjih 
letih ne bo več potekal v Termah Zreče, temveč na Otočcu. Oba dneva sta bila zelo prijetna, saj so 
pridobile novo znanje in navezale nove stike med članicami. 

Ker je bila na posvetu tema gasilske uniforme se je oglasila Anica  Capl in povedala, da članice po 
Sloveniji ne upoštevajo pravila pri nošenju kril (preveč nad koleni) in čevljih (brez pet).  



Predsednica Jožica Pečovnik razloži, da članice GZ Slovenska Bistrica kar upoštevajo pravila glede 
dolžine kril, kakor tudi čevlje s peto.  

Ad4 

Poročilo dela članic komisije GZ Slovenska Bistrica za leto 2011 je podala predsednica Jožica Pečovnik: 

- Srečanje članic GZ Slovenska Bistrica – PGD Kebelj 
- Posvet članic GZS v Zrečah – 2 članici 
- Izobraževanje na nivoju PGD in GZ 
- Seje komisije GZ za delo s članicami 3-4 letno 
- Udeležba na srečanju članic Podravske regije 
- Sodelovanje z vodstvom GZ Slovenska Bistrica 
- Posvet z Oskarjem Neuvirtom (nevarnosti in požar v gospodinjstvu) 
- Zaključek 

Ad5 

Plan dela za leto 2012 je podala predsednica Jožica Pečovnik:  

- Srečanje članic GZ Slovenska Bistrica – PGD Zgornja Polskava 
- Posvet članic GZS v Zrečah – 2 članici 
- Izobraževanje na nivoju PGD in GZ 
- Seja komisije GZ za delo s članicami 3-4 letno 
- Udeležba na srečanju članic Podravske regije 
- Sodelovanje s komisijo članic Podravske regije 
- Sodelovanje z vodstvom GZ Slovenska Bistrica 
- Zaključek 

K planu dela so prisotne članice še dodale: 

- Potrebno je spodbujat  članice po društvih, da opravijo vsaj osnovni tečaj za gasilke 
- Jožica Pečovnik je predlagala, da bi se v letu 2012 organiziralo za članice predavanje 

oz.operativne vaje (praktični in teoretični del) 

Ad6 

V letu 2011 ni bil izveden posvet članic na Podravski regiji, zato bo posvet dne 24.01.2012 na GZ Ptuj 
s pričetkom ob 17.uri.Tema posveta Prva pomoč v gospodinjstvu,predstavitev PGD Ptuj. Zaradi 
udeležbe oz.potrditve števila članic na posvetu je predsednica predlagala, da predstavnice društev 
javijo do petka 20.01.2012 število sodelujočih članic iz društev. Odhod bo iz Slovenske Bistrice ob 
16.30 uri z lastnimi prevozi oz. s kombijem PGD Makole.  

Ad7 

Prispel je dopis Ljubice Omerzu, s katerim vabi na energetske delavnice oz.ponuja energetske 
trakove,   katere lahko zainteresirane članice naročijo. Cena vikend paketa znaša 60 EUR/osebo. 

Predsednica Jožica Pečovnik se je zahvalila vsem članicam za pomoč pri organizaciji  predavanja z 
Oskarjem Neuwirtom, ki je potekal v mesecu novembru 2011 v prostorih PGD Laporje. Ker je bil 
doniran denar je predsednica predložila secifikacijo računov (priloga 1). 

Sobotič Leonida je pod točko razno izpostavila problematiko obveščanja oz. udeležbo na pogrebu ob 
smrti članic. Meni, da je potrebno, kot je bilo že sprejeto, obvestiti vse predstavnice članic društev in 
se ne smemo delit  po požarnih rejonih. 



Romana Kunej je povedala, da se je tako zgodilo ravno v mesecu decembru in ne podpira ločevanja 
gasilcev,gasilk na zgornji in spodnji konec. Če je smrt članice v društvu se obvesti ostale predstavnice 
članic po društvih in tudi na pogreb se pride s praporščakom. Očitno je prišlo v mesecu decembru do 
nesporazumov, zato se je predlagalo, da se na sestanku Upravnega odbora GZ Slovenska Bistrica 
sproži vprašanje glede obveščanja o smrti članice in udeležbe na pogrebu.   

Sobotič Leonida je predlagala, da bi bilo zelo lepo, če bi članice kot navijačice prisostvovale na 
državnem tekmovanju v gasilstvu, ki bo v Velenju meseca maja.  

Ker ni bilo več pripomb in pobud, se je predsednica komisije za delo s članicami vsem zahvalila za 
prisotnost in zaključila sejo. 

 
 
Seje se je zaključila ob 19.10 uri. 
 
 
 
Zapisala tajnica GZ Slovenska Bistrica         Zapisnik potrdila 
Ksenija Pristovnik                   Jožica Pečovnik 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                Priloga 1 

 
GZ Slovenska Bistrica 

    

 
Kolodvorska  23 

    

 
2310 Slovenska Bistrica 

    

     

     
Laporje 17.11.2011 

 

       
         

 
Predavanje g. Oskarja Neuvirta v Laporju za članice GZ Slov. Bistrica 

 

 

 
Zadeva:  Obračun stroškov 

Poraba sredstev z dokazili ( računi ) 

Mercator                       
26,04 € 26,04 € 
Folija 1,08 € 
Klobase 14,00 € 

41,92 € 
 


